
ورود دستگاه قضایی به ماجرای مخلوط شدن عمدی خاک با گندم
 رئیس کل دادگستری استان فارس از تشکیل پرونده قضایی در موضوع مخلوط شدن عمدی خاک با گندم خبر داد. 

به گزارش ایسنا منطقه فارس، علی القاصی در جمع خبرنگاران گفت: در خصوص مخلوط شدن عمدی خاك با گندم تاكنون 5 نفر دستگیر و 
4 سیلوی استان فارس با دستور مقام قضایی پلمپ شده است. القاصی گفت: از لحظه پخش گزارش دستورات لازم در خصوص انجام تحقیقات 
اولیه صادر و  وجود هرگونه گزارش تخلف از مراجع مسئول در استان مورد بررسی قرار گرفت که متأسفانه در این خصوص هیچ گونه 
پیگیری از سوی نهادهای مسئول و ناظر انجام نشده بود. رئیس کل دادگستری استان فارس در ادامه از ورود دادستانی به عنوان مدعی العموم در 
پرونده مذکور خبر داد و افزود: در حال حاضر با گزارش نهادهای امنیتی استان به عنوان ضابط قضایی پرونده ای در یکی از شعب دادگستری 
این استان تشکیل شده است و تحقیقات زیر نظر مقام قضایی ادامه دارد. وی بر پرهیز از هرگونه پیش داوری در این خصوص تأکید کرد و 

خاطر نشان ساخت: پس از اتمام مراحل اولیه تحقیق و اتخاذ تصمیم مراتب مطابق قانون اطلاع رسانی خواهد شد. 
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روزنامه

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

از  هر  دری  کلامییادداشت روز
شبکه های  پیرامون  مباحث 
اجتماعی و نکات مثبت و منفی 
تبادل نظر  مورد  همچنان  آن 
این  از  این که  در  است.  همگان 
یک  به عنوان  می توان  شبکه ها 
برد  بهره  ارزشمند  بسیار  فرصت 
ندارد  وجود  تردیدی  هیچ گونه 
انحصار  شدن  شکسته  چراکه 
اطلاعاتی و خبری و زدودن غبار 
قلم  از  مظلومیت  و  محرومیت 
نویسندگان و تحلیل گران توانمند 
طلایی  فرصت های  این  ازجمله 
است. اما این که مدیریتی بر نحوه 
بی نظیر  پدیده  این  از  بهره گیری 
در  منتشره  مطالب  و  نداریم  را 
این فضا قابلیت کنترل و نظارت 
موضوعی  ندارد،  صحت سنجی  و 
باید به جد آن را دنبال  است که 
کرد تا دست فرصت طلبان دارای 
نجات  راه  تنها  که  منجمد  افکار 
خود را همواره ممنوع و مسدود 

کردن می پندارند، کوتاه شود. 
چنانچه اطلاعات درست در زمینه 
مبارزه با مواد مخدر به موقع و به 
خانواده ها  اختیار  در  کافی  حد 
دید  خواهیم  آنگاه  گیرد،  قرار 
مبارزات  از  بسیاری  مانند  که 
نیز  مورد  این  در  اجتماعی، 
انقلاب بنیان افکنی در جلوگیری 

افیونی  مواد  مصرف  و  توزیع  از 
خواهد  وقوع  به  جامعه  سطح  در 
با توان کم دولت ها  پیوست که 
در این زمینه قابل قیاس نخواهد 

بود. 
درحال حاضر جامعه در اثر طرح 
با  که  متضاد  و  متناقض  مطالب 
مطرح  کارشناسی  نظرات  عنوان 
یک نوع  دچار  می شود،  و  شده 
قدرت  و  ابهام زا شده  سردرگمی 
گرفته  مردم  از  صحیح  تشخیص 
مثال  به طور  چراکه  است  شده 
سزاوار  و  مجرم  را  معتاد  یکی 
وی  دیگری  و  می داند  مجازات 
را بیمار و قابل ترحم می پندارد. 
پدیده  با  مبارزه  راه  تنها  یکی 
فعالیت های  فقط  را  اعتیاد  شوم 
راه  دیگری  و  دانسته  فرهنگی 
و  کردن  محبوس  در  را  نجات 
به سزا و جزا رساندن افراد قرار 
گرفته در این دایره شوم می داند 
به عنوان  نیز  دیگری  شمار  و 
کارشناس، ریشه این پدیده را در 
جاهای دیگری جستجو می کنند.

مجازی  فضای  صورت،  هر  در 
که  است  گران بهایی  فرصت 
می تواند در زمینه اطلاع رسانی و 
و  کشور  نجات بخش  روشنگری 
هم میهنان تشنه دانستن ما باشد.    

گردشگری  کمیسیون  رئیس 
بازرگانی،  اتاق  هنر  اقتصاد  و 
کشاورزی  و  معادن  صنایع، 
شده  ایجاد  مشکل  گفت:  شیراز 
برای هتل آسمان شیراز به دلیل 
محدوده  در  و  نامتعارف  ساخت 
درجه یک ارگ کریمخان زند با 
حضور کارشناسان و متخصصان، 
تخصصی  کمیسیون  در 
اتاق  هنر  اقتصاد  و  گردشگری 

شیراز بررسی می شود.
عمومی  روابط  گزارش  به 
معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق 
اصغر  شیراز،  کشاورزی  و 
اقدام  این  افزود:  ظریفکارفرد 
منصفانه  راهکار  ارائه  هدف  با 
برای رفع مشکل بخش خصوصی 
عنوان  به  شیراز  اتاق  میزبانی  به 
استان  خصوصی  بخش  پارلمان 

انجام می شود.
موارد  از  برخی  داد:  ادامه  وی 
آن  در  و  است  ملی  منافع  جزو 

نباید اعمال زور شود.
در  دولتی  بخش  کرد:  اظهار  او 
استان باید بخش خصوصی شامل 
یا  استان  هتلداران  جامعه  رئیس 
اتاق بازرگانی را به عنوان واسط 
انتخاب و مشکل هتل آسمان را 
با مشارکت بخش خصوصی حل 

می کرد.
ظریفکار فرد گفت: بخش دولتی 
نتوانست مشکل بخش خصوصی 
بخش  خود  و  کند  حل  را 
خصوصی باید وارد این کار شود 
و بر این باوریم مشکلات بخش 
خصوصی باید توسط فعالان این 

بخش حل و فصل شود.
گردشگری  کمیسیون  رئیس 
بازرگانی  اتاق  هنر  اقتصاد  و 
بیان کرد: متاسفانه برخی  شیراز 
قانونی  ما در حوزه  از مشکلات 
است و مشکل شهر شیراز با یک 
هتل درست و یا خراب نمی شود 
شود  درست  قوانین  اگر  بلکه 

دیگر شاهد بروز چنین مشکلاتی 
نخواهیم بود.

او افزود: از وظیفه خود در قبال 
شهر شیراز کوتاه نمی آییم و در 
مورد مشکل هتل آسمان باید هم 
مالک هتل  حق شهر و هم حق 

در نظر گرفته شود.
تشکل  گیری  شکل  درباره  وی 
طلایی  مثلث  گردشگری 
گردشگری ایران هم گفت: این 
بخش  فعالان  حضور  با  تشکل 
مثلث  گردشگری  مختلف  های 
طلایی در هر اتاق های بازرگانی 
شیراز، اصفهان و یزد تشکیل می 
در  نهایی  ثبت  از  پس  که  شود 
اتاق ایران فعالیت رسمی خود را 

آغاز خواهد کرد. 
همچنین  افزود:  فرد  ظریفکار 
سایت تخصصی مثلث طلایی نیز 
همچون  خدماتی  ارائه  هدف  با 
تورهای گردشگری  هتل،  رزرو 
و تهیه بلیت در سه شهر شیراز، 
گردشگران  به  یزد  و  اصفهان 

ایجاد می شود.
میراث  دوستداران  از  برخی 
آسمان  طبقه   18 هتل  فرهنگی 
را که در خیابان رودکی شیراز 
عاملی  است  احداث  درحال 
منظری  فضای  به  تجاوز  برای 
خانی  کریم  ارگ  بصری  و 
براین  و  می کنند  قلمداد  شیراز 
و  هتل  این  احداث  که  باورند 
ارگ،  بصری  فضای  به  تجاوز 
شیراز  کریمخانی  ارگ  بخت 
و  جهانی  آثار  در  ثبت  برای  را 
آموزشی،  سازمان  حمایت  مورد 
ملل  سازمان  فرهنگی  و  علمی 
متحد)یونسکو( کاهش می دهد. 
ای  گونه  به  هتل  این  احداث 
پیرامونی  فضای  از  که  است 
ارگ کریمخانی می توان طبقات 
انتهایی هتل را که از برج جنوب 
سر  کریمخانی  ارگ  غربی 

برآورده مشاهده کرد.

و  خشکسالی  ملی  مرکز  رئیس 
هواشناسی  سازمان  بحران  مدیریت 
آخرین  به  اشاره  ضمن  کشور 
از  کشور  دمای  و  بارش  وضعیت 
کشور  بارش  درصدی   ۷ کاهش 
طی ۱۱ ماه گذشته نسبت به مدت 
خبر  مدت  بلند  میانگین  در  مشابه 

داد.
شاهرخ فاتح در گفت وگو با ایسنا، 
با بیان اینکه کل کشور از  ابتدای 
گذشته  روز  تا   ،۹۶-۹۵ آبی  سال 
میلی متر   ۲۱۵.۱ شهریورماه(،   ۵(
بارش داشته است، گفت:  دریافت 
بلندمدت کشور  از آنجا که بارش 
در این بازه زمانی، ۲۳۲.۶ میلی متر 
است؛ در ۱۱ ماه گذشته، با کاهش 

بوده  مواجه  بارش  درصدی   ۷.۵
است.  وی ضمن مقایسه بارش ۱۱ 
گذشته  سال  بارش  با  گذشته  ماه 
سال  در  کشور  کل  کرد:  اظهار 
میلی متر   ۲۳۶.۱ کشور  گذشته 
بارش  بنابراین  داشت  بارندگی 
 ۸.۹ گذشته  سال  به  نسبت  امسال 

درصد کمتر شده است.

مجلس  اجتماعی  کمیسیون  رئیس 
مستمری  افزایش  به  اشاره  با 
قالب  در  امداد  کمیته  مددجویان 
برنامه ششم توسعه گفت که کمیته 
امداد در حوزه اشتغال سالانه ۱۰۰ 

هزار نفر را خودکفا می کند.
عبدالرضا  ایسنا،  گزارش  به 
امروز  علنی  جلسه  در  عزیزی 
گزارش  ارائه  به دنبال  و  مجلس 
خمینی  امام  امداد  کمیته  رئیس 
دولت  اینکه  علیرغم  گفت:  )ره( 
از  به عنوان یکی  تورم  از کاهش 
می برد،  نام  اقتصادی  دستاوردهای 
اقتصادی  درآمد  و  گزارش ها 
خانوارها به ویژه قشر ضعیف برای 
سومین سال متوالی حکایت از سیر 

کاهشی دارد.
عزیزی ادامه داد: از دولت به خاطر 

برنامه  قانون   ۷۲ ماده  اجرای 
مستمری  افزایش  جهت  در  ششم 
مددجویان کمتیه امداد و بهزیستی 
قانون  این  در  البته  می کنم  تشکر 
 ۲۰ دریافتی  حداقل  شده  تأکید 
کمیته  توسط   که  باشد  درصد 
شود  پرداخت  بهزیستی  و  امداد 
آن  یارانه ها  هدفمندی  سازمان  اما 
است  غلطی  کار  که  می پردازد  را 
و  بهزیستی  که  اصلی  متولی  که 
کمیته امداد هستند به وظیفه خود 
با  پایان  در  وی  نمی کنند.  عمل 
بیان اینکه کمیته امداد و بهزیستی 
سیاسی نیستند و با مددجو نمی شود 
سیاسی برخورد کرد، گفت: کمیته 
بسیار  اشتغال  حوزه  در  امام  امداد 
 ۱۰۰ سالانه  و  کرده  عمل  عالی 

هزار نفر را خودکفا می کند.

رئیس سازمان برنامه و بودجه استان 
فارس گفت: با توجه به ظرفیت ها 
و پتانسیل هایی موجود در فارس در 
تکیه  اقتصادی،  مختلف  بخش های 
برای  راهبرد  و  استراتژی  یک  بر 
توسعه استان کارساز نیست و باید 
توسعه پایدار را در همه بخش های 

اقتصادی دنبال کنیم.
ساسان تاجگردون، درگفت وگو با 
ایرنا افزود: بر همین اساس در گام 
چشم انداز  سند  یک  تهیه  نخست 
توسعه  ظرفیت های  بر  مبتنی 
در  مختلف  بخش های  در  اقتصادی 
این  که  گرفت  قرار  کار  دستور 
نخبگان  ظرفیت  از  استفاده  با  سند 
انجام  با  و  دولتی  غیر  بخش  علمی 

نشست های متعدد مصوب شد.
سند  این  تصویب  داد:  ادامه  وی 
چشم انداز به عنوان یک چشم انداز 
برای  را  خاصی  شرایط  مدت  بلند 

استان فارس رقم زد.
موازات  به  اظهار کرد:  تاجگردون 
آمایش  برنامه  مطالعه  برنامه،  این 
حقیقت  در  که  نیز  سرزمینی 
و  پتانسیل ها  ظرفیت ها،  شناسایی 
بخش های  ضعف  و  قوت  نقاط 
بر  می دهد  نشان  را  استان  مختلف 
استوار  یک شرح خدمات مشخص 
بیش  انجام  با  فارس  استان  که  شد 
از 90 درصد مطالعه جزو استان های 

پیشرو در انجام این کار است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه استان 
مطالعه  این  انجام  در  افزود:  فارس 
آمایش که حداکثر تا 2 ماه آینده 
به صحن شورای برنامه ریزی استان 
می رود از ظرفیت بیش از 100 نخبه 
قالب بیش  استانی در  دانشگاهی و 

از 40 پنل تخصصی استفاده شد.
گفته  مطالعه  این  در  گفت:  وی 
ظرفیت هایی  چه  که  شد  خواهد 
وجود  فارس  استان  جای  جای  در 
در  گذاری  سرمایه  اینکه  و  دارد 
نقطه  چه  و  اقتصادی  بخش  چه 
به صرفه خواهد  مقرون  جغرافیایی 

بود.
تاجگردون افزود: آمایش سرزمین 
سیاست گذاری برای سرمایه گذاری 
بخش های غیر دولتی است و انتظار 
بخش  گذاران  سرمایه  که  داریم 
سرزمین  آمایش  نگاه  با  خصوصی 
اطمینان  با  را  خود  سرمایه های 
بیشتری به حوزه اقتصاد وارد کنند.
بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
دولت  استفاده  درباره  فارس  استان 
گفت:  هم  مالی  نوین  بازارهای  از 
دلیل  به  گذشته  سال  چهار  طی 
تحریم ها مهمترین بخش درآمدهای 
نفت و  بر درآمد  مبتنی  دولت که 
گاز بود دچار افت شدید شده بود 
منابع  نبود  دلیل  به  نیز  دولت  و 
از   95 و   94 سال های  طی  نقدی، 

ظرفیت بازارهای نوین مالی استفاده 
کرد، بازاری که هم اینک در تمام 
کشورها به عنوان یک ابزار موفق 

مورد استفاده قرار می گیرد.
و  تدبیر  دولت  اظهارکرد:  وی 
مالی  منابع  محدودیت  رغم  به  امید 
از  استفاده  با  توانست  گذشته  سال 
نمایندگان  ابزار و ظرفیتی که  این 
بالایی  سهم  کردند  ایجاد  مجلس 
اوراق  و  اسلامی  خزانه  اسناد  از 
مجریان  اختیار  در  را  مشارکت 

پروژه های مهم عمرانی قرار دهد.
تاجگردون، تعداد طرح های مصوب 
 151 را   95 سال  در  استان  ملی 
میلیارد   56 و  هزار  یک  با  طرح 
در  افزود:  و  دانست  اعتبار  تومان 
حالت  یک  در  گذشته  سال های 
درصد   70 تا   65 خوشبینانه  بسیار 
و  می یافت  تخصیص  اعداد  این 
سیاست  این  با  اما  می شد  جذب 
دولت، در استان فارس توانستیم با 
استفاده از ظرفیت اوراق مشارکت 
بالغ بر 112  و اسناد خزانه اسلامی 
و نیم درصد اعتبار مصوب استان را 

تخصیص یافته تلقی کنیم.
به  اعتبارات  این  گفت:  وی 
اجرای  روند  گرفتن  سرعت 
آزادراه  همچون  مهمی   پروژه های 
اینک  هم  که  اصفهان   – شیراز 
دارد،  فیزیکی  پیشرفت  درصد   62
شیراز  شهر  به  آبرسانی  پروژه 
پروژه  است،  اتمام  حال  در  که 
به  که  )میانرود(  پارس  ورزشگاه 
شهری  قطار  پروژه  و  رسید  اتمام 
طور  به  آن  یک  خط  که  شیراز 
کامل به بهره برداری رسید، کمک 
در  کرد:  اظهار  کرد.تاجگردون 
استانی  بودجه  اعتبار  افزایش  زمینه 
نیز، در سال 96 نسبت به سال 95 
حدود 99 درصد رشد مثبت داشته 

است.
طرح های  واگذاری  درباره  وی 
نیمه تمام دولتی به بخش خصوصی 
دستگاه های  تمام  دولت  گفت: 
که  کرد  مکلف  را  اجرایی 
برای  را  تمام خود  نیمه  پروژه های 
بخش  اختیار  در  شدن  تکمیل 
خصوصی قرار دهند. او اظهار کرد: 
در استان فارس توانستیم بالغ بر 800 
گذاری  سرمایه  از  تومان  میلیارد 
به  را  پروژه ها  برخی  در  دولت 
عهده بخش خصوصی بگذاریم که 
آزادراه  پروژه  به  می توان  از جمله 
میلیارد   380 با  پارسیان   – لامرد 
کرد.  اشاره  گذاری  سرمایه  تومان 
وی ادامه داد: قطعاً این واگذاری ها 
توسط  سرمایه گذاری ها  تکمیل  و 
دولت  نفع  به  هم  خصوصی  بخش 
و هم به نفع بخش خصوصی است 
چرا که یک سرمایه گذاری مطمئن 

را انجام می دهد.

در  روان  سلامت  کارشناس  یک 
رابطه با بحث اجتماعی شدن مبارزه 
با مواد مخدر گفت: پخش اخبار و 
تصاویر در مورد معضلات مصرف 
شیمیایی،  و  صنعتی  مخدر  مواد 
شبکه های  در  درمان  و  پیشگیری 
شدن  نهادینه  به  منجر  اجتماعی 
اذهان  اعتیاد در  با  مبارزه اجتماعی 

عمومی می شود.
سادات  فاطمه  ایسنا،  گزارش  به 
که  میزان  هر  به  افزود:  پاکزاد 
صنعتی،  مخدر  مواد  مصرف  شیوع 
شیمیایی و روان گردان ها در جامعه 
معضلات  آن  تبع  به  یافت  افزایش 
از  ناشی  آسیب های  و  اجتماعی 
خشونت  جرم،  طلاق،  جمله  از  آن 
و غیره بیشتر شده و سلامت روان 

جامعه به خطر می افتد.
آشنایی  نداشتن  اینکه  بیان  با  وی 

و  اعتیاد  درباره  کافی  آموزش  و 
از  ناشی  آسیب های  آن،  عوارض 
افزایش  جامعه  در  را  مخدر  مواد 
پایین  به دلیل  اظهار کرد:  می دهد، 
با  مقابله  در  افراد  مهارت  بودن 
مصرف مواد مخدر، اتفاقات مختلفی 
از جمله  خشونت در جامعه نیز ایجاد 
می شود. وی با بیان اینکه مسئولان 
و دستگاه های دست اندرکار مبارزه 
با مواد مخدر باید به نقش پررنگ 
رویکرد  تحقق  برای  خانواده ها 
بپردازند،  اعتیاد  با  مقابله  اجتماعی 
شبکه های  امروزه  کرد:  خاطرنشان 
خانواده ها  حضور  برای  اجتماعی 
بهتر  می توانند  مهم  مسیر  این  در 
عمل کنند و ضرورت دارد مطالب 
و  مقابله  پیشگیری،  آموزشی، 
درمان از طریق این شبکه ها به آنها 

اطلاع رسانی باشد.

کاهش بارش و افزایش دما برآورد آخرین 
وضعیت جوی کشور

تحلیل این خبر را در بالای ستون  بخوانید 

رئیس کمیسیون اجتماعی:
 کمیته امداد سالانه ۱۰۰ هزار نفر را 

خودکفا می کند

یک کارشناس سلامت روان:
شبکه های اجتماعی می تواند راه مبارزه با 

اعتیاد را هموارتر کند

بررسی مسئله هتل آسمان در 
کمیسیون گردشگری اتاق 

بازرگانی شیراز
گفت:  شیراز  شهرداری  سرپرست 
در  را  خللی  هیچ  شدن  وارد  اجازه 

کار شهرداری را نخواهیم داد.
محمد حسن اسدی در جمع معاونان 
ضمن  شیراز،  شهرداری  مدیران  و 
شهر  این  آینده  شهردار  به  تبریک 
شروع  برای  امیدواری  ابراز  و 
وی  رسمی  فعالیت  سریع تر  هرچه 
اینکه  بیان  با  نزدیک،  آینده  در 
بر  پروژه ها  اجرای  بر  تمرکز 
و  مصوب  بودجه  و  برنامه  اساس 
اولویت گذاری پروژه های در دست 
اجرا صورت خواهد گرفت، گفت: 
و  استمرار کار  با  کنیم  باید تلاش 
انسجام  حفظ  و  شبانه روزی  تلاش 
کارکنان  و  مدیران  همبستگی  و 
شهرداری، هیچ خللی در کار شهر 

و شهرداری ایجاد نشود.
وی با تأکید بر اینکه تا طی شدن 
شهردار  انتصاب  قانونی  مراحل 
مسائل  توان  تمام  با  شیراز  جدید 
مربوط به شهرداری را با هماهنگی 
روزی  شبانه  به طور  شهر  شورای 
افزود:  می کند،  دنبال  و  رصد 
در  نیز  شیراز  شهرداری  کارکنان 

تمام رده های مدیریتی و کارشناسی 
پیش  به  را  کار  روحیه  همین  با 

خواهند برد.
در  رجوع  ارباب  تکریم  بر  اسدی 
تأکید  شهرداری  گانه   ۱۱ مناطق 
در  گذشته  از  بیش  افزود:  و  کرد 
و  شهروندان  کار  پیگیری  راستای 
تمام  در  آن ها  رضایتمندی  کسب 

ابعاد تلاش می کنیم.
به  شیراز  شهرداری  سرپرست 
فصل  آغاز  و  مدارس  بازگشایی 
افزود:  و  کرد  اشاره  هم  بارندگی 

هماهنگی  با  مناطق  شهرداران 
خدمات  عمرانی،  معاونت های 
ترافیک  و  نقل  و  حمل  و  شهری 
تمهیدات لازم در جهت پیشگیری 

از مشکلات را بیندیشند.
پاکسازی  و  زیباسازی  بر  اسدی 
لازم  ترافیکی  تدابیر  اتخاذ  و  شهر 
تاکید کرد و گفت: شهر باید برای 
لازم  آمادگی  مدارس  بازگشایی 
نقل  و  حمل  مختلف  حوزه های  در 
را  پاکسازی  و  زیباسازی  و  مسافر 
داشته باشد. وی، لایروبی و تکمیل 

آب های  گذاری  لوله  پروژه های 
بارندگی  فصل  از  پیش  سطحی 
مجوز  صدور  از  جلوگیری  و 
در  به ویژه  ضرور  غیر  حفاری های 
ایام  در  اصلی  شریانهای  و  معابر 

بازگشایی مدارس را خواستار شد.
اسدی به ترافیک سنگین خودروها 
شمال  محور  در  ساعات  برخی  در 
امیدواری  ابراز  و  اشاره  غرب 
روزهای  در  محور  این  که  کرد 
سرپرست  شود.  بازگشایی  آینده 
شهرداری شیراز به افتتاح کارخانه ی 
آسفالت جدید شهرداری در منطقه 
دوکوهک در هفته ی گذشته اشاره 
کرد و افزود: آسفالت تولیدی این 
کارخانه ی منحصربفرد، در پروژه ی 
زیرگذر گلستان مصرف می شود تا 
این زیرگذر در آستانه ی بازگشایی 
با  همزمان  افزود:  وی  گیرد.  قرار 
زیباسازی  کار  زیرگذر،  بازگشایی 
این پروژه به طور همزمان صورت 
طبق  بتوانیم  امیدواریم  و  می گیرد 
پایان  تا  شهر  اسلامی  شورای  نظر 
سال، پروژه بطور کامل با زیباسازی 

و بدنه سازی، افتتاح شود.

منطقه ای  آب  شرکت  عامل  مدیر 
مطرح  ادعاهای  کرد:  اعلام  فارس 
از  شلتوک  کاشت  بر  مبنی  شده 
فارس  استان  آب  سازمان  سوی 
یک  آب  سازمان  ندارد،  صحت 
است  دولتی  مجموعه  و  شرکت 
مالی  عملیات  و  ها  حساب  همه  و 
این شرکت تحت حسابرسی دیوان 
محاسبات و ناظران و بازرسان است.
گو  و  گفت  در  دهقانی  حمیدرضا 
ایجاد  بیان داشت:  ایرنا  با خبرنگار 
شلتوک  کشت  طریق  از  درآمد 
چیزی نیست که بتوان آن را مخفی 
کرد یا مخفیانه آن را انجام داد، همه 
مطرح  زمینه  دراین  که  ادعاهایی 

می شود مردود و نادرست است.
مالی  های  حساب  داد:  ادامه  وی 
نظارت  تحت  همواره  آب  سازمان 
بازرسان و ذی حسابان قرار دارد و 
ایجاد درآمد  زمینه  ریالی دراین  ما 

در  هم  شلتوک  کاشت  و  نداریم 
این  به  متعلق  اراضی  از  هیچکدام 

سازمان نداریم.
منطقه ای  آب  شرکت  عامل  مدیر 
سال ها  از  برخی  در  افزود:  فارس 
به  متعلق  اراضی  از  حفاظت  برای 
این  در  درختکاری  سازمان  این 
اراضی انجام می شده است، این کار 
برای حفظ مالکیت دولت بر اراضی 
این  از  نگهداری  بوده است، هزینه 
فضای سبز و درختان ایجاد شده هم 
به مراتب از عایدی آن بیشتر است، 
برای  اراضی  این  در  درختکاری 
حفظ اراضی و جلوگیری از تجاوز 
سال های  در  که  است  بوده  آن  به 

گذشته انجام می شده است.
دهقانی اظهار داشت: اگر در برخی 
از سال ها هم در این اراضی شلتوک 
سال های  در  قطعاً  شده  می  کاری 
در  اکنون  است،  بوده  باران  پر 

در  آبی  کم  و  خشکسالی  شرایط 
هیچ منطقه ای از اراضی این شرکت 

کشت شلتوک انجام نمی شود.
فارس  استان  اخیر  های  سال  طی 
زیرزمینی  آب  های  سفره  افت  با 
و  کارشناسان  است،  شده  مواجه 
مسئولان استان فارس در این سال ها 
همواره بر حفظ آب های زیرزمینی 

و  برنج  کاشت  از  جلوگیری  و 
شلتوک تأکید داشته اند.

اراضی  تأکیدات  این  همه  رغم  به 
درود  سد  اطراف  در  توجهی  قابل 
زن و بالا دست این سد و همچنین 
استان  کامفیروز  منطقه  اراضی 
فارس به کشت شلتوک اختصاص 

دارد.

سرپرست شهرداری شیراز:

نباید خللی در کار شهرداری ایجاد شود

رئیس سازمان برنامه و بودجه استان فارس:

توسعه پایدار در فارس باید در همه بخش های اقتصادی دنبال شود

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای فارس:

شلتوک کار نیستیم

یک کارشناس سلامت روان:
شبکه های اجتماعی می تواند راه مبارزه با 

اعتیاد را هموارتر کند


